

V O T E

"The smile on my face doesn't mean life is perfect. I mean that despite challenges, I choose to be happy and focus on my blessings."



LYNNE BELONOHA



Candidate for COPE 491 Treasurer



My name is **Lynne Belonoha**, and I am honoured to run for the position of COPE 491 Treasurer. I currently serve as an Administrative Support Professional in the Ottawa Area Office, Ontario.

My journey with CUPE began in April 2009 when I joined the Timmins Area Office as a fill-in (temporary) secretary. Over the years, I have grown alongside the organization, developing a deep appreciation for the collective strength and camaraderie of the COPE community.

PROFESSIONALLY, I BRING A WEALTH OF EXPERIENCE TO THE TREASURER ROLE:

- 10+ years of bookkeeping experience
- 30+ years as an office professional
- Bilingual in French and English

If you have any questions or simply want to chat, please feel free to reach out at:

redlynn38@yahoo.ca



In addition to my work with CUPE, I've kept myself busy over the past six years by managing bookkeeping for the Alzheimer Society of Cochrane Temiskaming – Timmins-Porcupine. As I've recently relocated to Ottawa, I'm training my replacement to ensure a smooth transition for the organization.

On a personal note, I am a proud mother of four grown daughters and grandmother to six wonderful grandchildren—not to mention our extended family of pets, including dogs, a cat, a hamster, crabs, and fish!

I am easygoing, love finding humour in everyday life, and feel truly blessed to be part of the COPE sisterhood.

Le sourire sur mon visage ne signifie pas que la vie est parfaite. Il signifie que, malgré les défis, je choisis d'être heureux et de me concentrer sur mes bénédictions.

V O T E Z

LYNNE



BELONOHA

Candidate pour le poste
de Trésorière du SEPB 491



Je m'appelle Lynne Belonoha, et c'est un honneur de présenter ma candidature pour le poste de Trésorière du SEPB 491. Actuellement, je suis professionnelle du support administratif au bureau régional d'Ottawa, en Ontario.

Mon parcours avec le SCFP a commencé en avril 2009 lorsque j'ai rejoint le bureau régional de Timmins en tant que secrétaire suppléante (temporaire). Au fil des années, je me suis épanouie aux côtés de l'organisation, développant une profonde appréciation pour la force collective et la solidarité de la communauté du SEPB.

PROFESSIONNELLEMENT, J'APPORTE UNE GRANDE RICHESSE D'EXPÉRIENCE AU POSTE DE TRÉSORIÈRE :

- 10+ ans d'expérience en comptabilité
- 30+ ans en tant que professionnelle de administrative
- Bilingue en français et en anglais

En plus de mon travail avec le SCFP, j'ai consacré les six dernières années à gérer la comptabilité pour la Société d'Alzheimer de Cochrane Temiskaming – Timmins-Porcupine. Ayant récemment déménagé à Ottawa, je forme actuellement ma remplaçante pour assurer une transition fluide pour l'organisation.

Sur le plan personnel, je suis fière d'être la mère de quatre filles et une grand-mère comblée de six merveilleux petits-enfants, sans oublier notre grande famille d'animaux, composée de chiens, d'un chat, d'un hamster, de crabes et de poissons!

Je suis une personne conviviale, qui aime trouver de l'humour dans le quotidien, et je me sens vraiment privilégiée de faire partie de la sororité du SEPB.

Si vous avez des questions ou souhaitez simplement discuter, n'hésitez pas à me contacter à l'adresse suivante :

redlynne38@yahoo.ca

